

Award

The company would like to announce to its valued shareholders and investors that awarded Oman National Engineering & Investment Company SAOG (ONEIC) tenders for the sum of OMR. 7,633,418 (seven million, six hundred thirty-three thousand, four hundred eighteen Omani Rials), for establishing Works Package, Construction of Mine Sewer Trunk for Sultan Haitham City, for 245 Days, commencing on 19/06/2025.

These projects are part of several significant, strong projects that have been innovatively awarded to the company in the engineering field.

ONEIC anticipates gaining diverse experiences and generating substantial revenues through these new projects.

إسناد

يسر الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع أن تحيط المساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأنه أسند لها بتاريخ: 2025/06/19م، مناقصة بمبلغ إجمالي 7,633,418 ر.ع (سبعة مليون وستمائة وثلاثة وثلاثون ألف وأربعمائة وثمانية عشر ربالاً عمانياً) حول إنشاء خط الصرف الصحي لمشروع بمدينة السلطان هيثم، لمدة (245) يوم تبدأ من تاريخ الإسناد.

وتأتي هذه المشاريع ضمن مجموعة مشاريع هامة أسندت للشركة في المجالات الهندسية، وتتوقع الشركة - بإذن الله - أن تحقق من خلال هذه المشاريع خبرات واعدة وإيرادات مناسبة.







Email: info@oneic.com.om Web: www.oneic.com.om



